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Zápis (10/21) 

 
z jednání rady obce, které se konalo 25. 10. 2021 od 17.00 hodin na OÚ Chrášťany  

 
Přítomni: Mgr. Vomáčka, V. Záveský, Ing. Pánek, F. Stejskal, R. Skála, host František Landa 
Omluveni: --------- 
 
Program: 
1. Zahájení, kontrola zápisu, kontrola plnění úkolů 
2. Majetkové záležitosti a projekty 
3. Finanční záležitosti 
4. Různé, diskuse, závěr 
 
Usnesení 
 
Ad2) 
 
 
Rada schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene mezi obcí Chrášťany a EG.D, a.s. ( číslo smlouvy CB-
014330056565/001-DVK ) na akci „Koloměřice K2806/3, kabel NN“. 
 
Rada schvaluje propachtování části pozemku KN p.č. 2560 v k.ú. Doubravka u Týna nad Vltavou o výměře 
390 m2, pro JD farma s.r.o. ( IČ: 059 84 009 ) za nabídkovou cenu 5.000 Kč / ha. 
 
 
Ad3)  
 
Rada schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2021. Příjem ve výši 116.816,06 Kč bude rozúčtován do 
výdajových položek ve stejné výši. Rozpočtovým opatřením dojde, v souladu s ustanovením §16 zákona č. 
250/2000  Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, k přesunu rozpočtových prostředků, aniž se 
změní celkový objem rozpočtu nebo celkový rozdíl příjmů a výdajů a v případě změn rozpočtových 
prostředků na závazných ukazatelích. 
 
Rada schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 5000 Kč u příležitosti narození dítěte. 
 
Rada schvaluje smlouvu o přijetí příspěvku od ČEZ a.s. ve výši 15.000 Kč na projekt „Rozsvícení 
vánočního stromu Chrášťany 2021“. 
 
 
Ad4)  
 
Rada byla seznámena s nutností nové vyhlášky o místních poplatcích za odpady. Připraví starosta v duchu 
stejného systému, jako byl dosud, jen s drobnými změnami na základě novely zákona. 
 
Rada projednala záležitost týkající se lokality ve „Stružce“ v Doubravce. Byl přizván pan František Landa, 
jako zástupce HS Doubravka, který nesouhlasí se zemědělským využíváním lokality. Předložil své názory a 
promluvil také o mysliveckých rybnících, které HS Doubravka darovalo obci. Nastínil možnost právních 
problémů, při bližším dotazu ale nevysvětlil úplně konkrétně. Členové rady mají na činnost ve Stružce 
trochu jiný názor, nakonec k žádné shodě nedošlo. 
 
 
Jednání rady obce bylo ukončeno v 18,15 hod. 
 
 
Zapsal: Mgr. Josef Vomáčka, starosta obce 
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